



## Protokoll styrelsemöte DIFF

Plats: **Djäknegården**

Mötesdatum: **2015-10-06**

Protokoll nr: **4**

Närvarande: Ulf Lundmark, Margareta Wolf-Watz, Sofie Sundström, Margareta Ström, Annica Wredin	
--	--

### § 1. Mötets öppnande

Ulf öppnar mötet och hälsar välkommen.

### § 2. Val av justerare, sekreterare

Val av justerare: Annica Wredin

Val av sekreterare: Johanna Heikkilä

### § 3. Godkännande av dagordning

Dagordningen godkänns, tillägg uthyrning till övriga frågor.

### § 4. Föregående protokoll /underskrift

TV köps i veckan, swich återstår, ledarfrågan löst, telefon på gång.

### § 5. Projekt Djäknegården

Sen augusti har vi träffat Sven Olof Edvinsson för råd (14 september). Under den träffen framkom att det var viktigt att ha rätt kontakter och en viktig del till att skolutbyggnaden kunde utföras var att de hade hyresgäst (idrottsföreningen).

Uppgifter om demografi finns, prata med ansvarig rektor för området. Umeå kommun lovar inte att hyra något. Vision: på lång sikt ha en förskola i djäknegården

Uppmaning, sök överallt. Lång handläggningstid.

Nästa steg: vad kan arbetsgrupper tillföra - kommer ha träff mitten av november för att se hur man går vidare. Kontakt med Boverket och allmänna arvsfonden för bollplank och för att ta reda på vad som gäller innan den träffen. Margareta tar kontakt med Bygdegårdarnas riksförbund för att få en ingång/kontakt till Boverket och allmänna arvsfonden.

### § 6. Ekonomi

Har fått hyresavtal till 2016-06-15, årshyra 38 400 kr. Oktober till mitten av juni (25 000 kr). De betalar in till oss varje kalendermånad.

Har fått förfrågningar från dagmammorna och har därefter beställt en del inventarier till bygdegården.



Ulf kommer köpa tv i veckan som sätts upp på söndagen.

Insatt pengar från grisfesten, ca 2 700 kr. Christer har tagit kassan från Djäkne. Irene ska samla till möte när det är dags för budget.

Använda blankett för redovisning av utlägg som finns i pärmarna vid t.ex. utgifter och inkomster vid fester etc.

Genomgång av prislista för uthyrning. Vi lägger till hyra för tält, bord, stolar. Ligger på hemsidan.

### **§ 7. Djäkne**

Jenny Larsson och Hanna Lindström är nya ungdomsledare. Krister Lindström har hand om kassan. Klas och Peter övervakar.

### **§ 8. Drift**

Tillägg till utskick: Nätverkskabeln, gå runt elljusspåret och snitsla upp de träd som behövs ta bort för att undvika att de faller över elljusspåret. Behöver ta bort fler grenar från björkarna bredvid bygdegården. Nils håller i elljusspåret, Roland ordnar elkabeln, Lars Johansson lagar dörren, värmepumpsrengöring har Annika ordnat.

Föreningen har fått frågan om vi vill ha ett piano. Lokalerna är i nuläget för små för det samt att temperaturen i lokalen är ojämn. Vi funderar vidare

Blött på elljusspåret i vissa partier. Vad kan vi göra för att ordna detta? Bark? Margareta har uppskrivet vilka partier som det är problem med.

Handlingslista till städdagen.

### **§ 9. Medlemmar**

Mikael Björkman ska ta fram e-postlista med medlemmar för snabba och enkla utskick.

Planerar dag för välkomnande av nyinflyttade under november. Margareta gör inbjudan.

### **§ 10. Övriga rapporter**

### **§ 11. Övriga frågor**

Fler som kan ha hand om uthyrningen behövs i båda byarna.

### **§ 12. Information**

Vi måste få ut information om allt som hänt efter juni. Men först måste e-postlistan upprättas.



**§ 13. Nästa möte**

9/11 november.

**§ 14. Vad kan vi göra bättre!**

**§ 15. Mötets avslutande**

**Sekreterare Johanna Heikkilä**

**Justerare Annica Wredin**